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Vážení a milí občané, 
máme za sebou náročný víkend, kdy jsem si opět ověřili, že jsme oproti přírodě 

jen její malá a  nepatrná součást. Více informací o  situaci v  povodňových dnech 
se dozvíte v samostatném článku. A jak se říká, že i to zlé může být k něčemu dobré, 
tak opět jsem se přesvědčila, že je u nás spousta dobrých lidí, ochotných pomoct. 

Na začátku září začala rekonstrukce bytového domu čp. 560 (DPS). Stavba bude 
trvat přibližně 12 měsíců a předmětem bude kompletní zateplení budovy, výměna 
oken a  rekonstrukce kotelny. Na  stavbu jsme získali dotaci ze  státního rozpočtu 
a  stavbu realizuje prostějovská firma TOMI-REMONT a.s., která podala nejnižší 
cenovou nabídku. Věřím, že i  přestože budou práce probíhat za  plného provozu 
a  pro obyvatele to bude náročné, že se  povede stavbu dokončit bez problémů 
a výsledkem bude zlepšení komfortu bydlení pro obyvatele bytového domu. 

Také jsme byli nuceni přistoupit k nelehkému rozhodnutí ohledně budoucnosti 
stavebního úřadu. Bohužel, i přes dosavadní snahu zachovat v naší obci stavební 
úřad, jsme nyní okolnostmi donuceni postoj změnit. Jedním ze zásadních problémů 
je personální obsazení úřadu, kdy i  přes opakovaně vypsaná výběrová řízení 
na  obsazení místa referenta stavebního úřadu (náhrada za  odchod do  řádného 
starobního důchodu) se  nám tuto pozici nepodařilo obsadit. Na  naše rozhodnutí 
zrušit stavební úřad měla také vliv novela stavebního zákona, kdy pro úřady našeho 
typu došlo k omezení agendy, kterou nově mohou stavebníci na našem stavebním 
úřadě vyřídit. Dalším důvodem je „digitalizace“ agend, která se prozatím ne úplně 
podařila, ale směr, kdy se vyřizování i této agendy bude přesouvat z úřadu do on-
line prostředí, je nezpochybnitelný. V  konečném důsledku tedy stát nepřistoupil 
přímo k rušení stavebních úřadů, ale vytvořil podmínky tak, aby menší obce samy 
tyto úřady rušily. Změna by měla s největší pravděpodobností nastat k 1.1.2025 a to 
změnou vyhlášky. Veškerá agenda výkonu státní správy stavebního úřadu by 
se měla přesunout do Nového Jičína. V  některém z dalších zpravodajů Vám pak 
přineseme další informace. 

A na  závěr alespoň trochu pozitivněji. Poslední srpnový den proběhl v  areálu 
„Sokolák“ tradiční Den městyse. Tímto bych chtěla poděkovat vedoucí Klubu 
kultury p. A. Sehnalíkové za  jeho skvělou organizaci a  zajímavý program. Akce 
se opravdu vydařila a myslím, že ti, co nedorazili, mohou jen litovat. Do konce roku 
nás ještě čeká spousta akcí, z nejbližších bych chtěla připomenou přednášku týkající 
se nástrahám v on-line prostoru. 

Přeji Vám všem krásné podzimní dny.

Vaše starostka Lucie Boráková

Úřad městyse informuje
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Povodně 2024  
Čtvrtek 12.9.  a  pátek 13.9.2024: I  přestože jsme všichni doufali, že se  ve své 

předpovědi meteorologové mýlí, nenechalo se  nic náhodě a  již během čtvrtku 
a pátku probíhaly přípravné práce. Kontroloval se potok, hasiči si opravdu mákli 
a vyřezali a vyčistili nejproblematičtější části potoku. Bohužel, zde se opět ukazuje, 
jakým problémem může být zanedbaná údržba vlastníkem vodního toku, tj. 
Povodím Odry, kdy i  přes naše výzvy a  žádosti se  průběžná údržba neprovádí. 
Hasiči od  čtvrtku připravovali pytle s pískem, v pátek v  této přípravě pokračovali 
ve  spolupráci s  našimi technickými službami. Také někteří občané, bydlící 
v  blízkosti potoka, se  začali připravovat a  podnikli kroky pro ochránění svého 
majetku. Zasedla povodňová komise, abychom si stanovili základní úkoly 
a  postupy, hasiči průběžně kontrolovali kritická místa. Všichni jsme byli 
v pohotovosti. 

Sobota 14.9.2024: Od sobotního rána, kdy se významně zvedl potok v dolní části 
(od  Pametu k  podjezdu), hasiči řešili případnou evakuaci. Nakonec se  muselo 
přistoupit pouze k  jedné evakuaci, a  to z oblasti zahrádek u kolejí (za garážemi). 
Podjezd pod železniční tratí byl střídavě neprůjezdný a  voda z  polí zaplavila 
hasičárnu a sklepy a kotelnu vedlejšího bytového domu, kde se musela začít voda 
odčerpávat. Po  celou dobu se  neustále hlídalo a  čistilo koryto potoka 
na vytipovaných místech, které by mohly způsobovat problémy. 

Neděle 15.9.2024: V noci na neděli nás všechny opravdu potrápil silný vítr, který 
v  kombinaci s  podmáčenou půdou způsobil velké množství popadaných 
a  vyvrácených stromů. Hasiči neprodleně začali odstraňovat popadané stromy, 
zejména z cest. Na některé zásahy však ani naši hasiči neměli dostatečnou techniku, 
kdy se muselo čekat na firmu na  rizikové kácení, popř. některé stromy byly také 
popadané na elektrické vedení (řešilo se přes ČEZ). Zároveň ještě hrozilo zaplavení 
lokality Na  Rybníkách, kde hasiči stavěli hráz z  pytlů s  pískem. Z  důvodu 
bezpečnosti byla uzavřena cesta na  Nový Jičín, neboť se  přes komunikaci valil 
docela silný proud vody. 

V  pondělí již voda začala opadávat a  naše technické služby začaly provádět 
úklidové práce. Zároveň se  odstraňovali a někde ještě stále odstraňují popadané 
stromy. 

Takto sepsané to vypadá docela jednoduše, ale pro nás všechny to byl opravdu 
náročný víkend. Na druhou stranu, ve srovnání s tím, co nyní zažívají některé obce 
a města, jsem nesmírně šťastná a vděčná za to, jak to u nás dopadlo. 

Skvěle zafungovala: 
- spolupráce s našimi hasiči v čele s Lukášem Janovským a Jaroslavem Gorčíkem 
- přehrada – vodní nádrž Kletné, která byla vystavěna v  70. letech minulého 

století, zejména k ochraně obce před velkou vodou. 

Úřad městyse informuje
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K  vodní nádrž i Kletné 
přidávám ještě pár technických 
údajů: 

•  celkový prostor nádrže 
70 458 m3 

•  zásobní prostor 49 735 m3 
•  výška hráze max. 11 m 
•  šířka hráze v koruně 5 m
• do  obce Suchdol nad 

Odrou jde max. 1,5  m3/s  a 
zbytek jde bezpečnostním 
přelivem mimo zastavěné 
území   

- bezpečnostní přeložka potoku – v 80.letech, při zatrubňování potoku v centru 
obce, se ve směru od  řeky Odry začal stavět tzv. suchý přepad potoku. Dokončily 
se  však pouze první 2 etapy, po  lesní školku. Až po  povodních, které v  r. 1997 
zasáhly i Suchdol, se tehdejšímu starostovi Ing. M. Ondračkovi povedlo dokončení 
zbývajícího úseku a  propojení od  přehrady po  řeku Odru. Díky tomuto 
protipovodňovému opatření se  od cca r. 2000 voda z  přehrady odvádí 
bezpečnostním přelivem mimo zastavěné území obce a  Suchdol je tak dobře 
a bezpečně chráněn od záplav, což se už nejednou potvrdilo. 

Jak je vidět, i  to, že u  nás nejsou nijak velké škody na majetku, není dílem 
náhody. Je to díky zkušenostem z  let minulých, zrealizovaným opatřením, která 
fungují a hlavně díky lidem, kteří jsou ochotni pomoci. Proto bych na  závěr ještě 
jednou ráda poděkovala všem Vám, kteří jste aktivně pomáhali, dále pak členům 
povodňové komise: konkrétně místostarostce Ivě Hrabovské, Ing. Lukášovi 
Janovskému, Jaroslavovi Gorčíkovi, Ing. Karlovi Černochovi, Davidovi Sehnalíkovi 
a  Heleně Richtárikové, dále pak zaměstnancům městyse: Jaromírovi Šrámkovi, 
Andrei Sehnalíkové a  dalším, také Zdeňkovi Vaňkovi, Tomášovi Bryneckému 
a  spoustě dalším. Obrovský dík pak hlavně patří všem našim dobrovolným 
hasičům, bez jejichž pomoci si to ani nedovedu představit. Naši hasiči byli 
od  počátku neuvěřitelnou oporou, pomocí a  skvělým týmem, který mimo práci 
u  nás v  Suchdole ještě ochotně pomáhal v  Kuníně, v  Hladkých Životicích, 
Mankovicích a v následujícím týdnu také v Opavě.

Lucie Boráková, starostka

Úřad městyse informuje
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42. schůze rady městyse ze dne 21. 8. 2024 
Rada městyse Suchdol nad Odrou: 
● schválila přílohu č. 1 k  dodatku ke  knihovnímu řádu – ceník poplatků 

a  přílohu č. 2 k  dodatku ke  knihovnímu řádu – zřízení oddělení vlastivědné 
literatury; 
● schválila uzavření darovací smlouvy, na  základě které městys Suchdol nad 

Odrou přijímá od dárce: Vysoká škola báňská – Technická univerzita Ostrava, IČO: 
61989100  6  ks regálů + 1  ks rohové police. Regály budou umístěny v  knihovně 
městyse (vybavení pro oddělení vlastivědné literatury); 
● schválila přidělení bytu č. 6 v  bytovém domě Komenského 375, na  dobu 

určitou od 01.10.2024 do 31.03.2025; 
● schválila prodloužení nájemních smluv u nájemců bytů, kteří řádně plní své 

povinnosti; 
● schválila zveřejnění záměru změny užívání provozovny č. 8 na  adrese 

Komenského 65, Suchdol nad Odrou 742 01 z kanceláře na prodejnu železářství; 
● schválila zrušení stavebního odboru (stavebního úřadu) ke dni 31.12.2024; 
● schválila prominutí poplatku za zapůjčení párty stanu a pivních setů na akci 

"Sraz vojenských historických vozidel" a na akce, které pořádá Western club z.s. 
● schválila zveřejnění záměru pronájmu pozemku části parc.č. 1314 k.ú. Suchdol 

nad Odrou o  výměře 5 m2 za  účelem umístění výdejního boxu společnosti PPL 
(plocha vedle výdejního boxu Zásilkovny); 
● schválila uzavření smlouvy o  budoucí smlouvě o  zřízení služebnosti 

se společností Vantage Towers s.r.o., IČ 09056009 se sídlem Závišova 502/5, Praha, 
pro umístění elektrického kabelu a  HDPE chráničky pro optické kabely pro 
základovou stanici veřejné komunikační sítě na parc.č. 1843/1 přes pozemek parc.č. 
1646/1 v  k.ú. Suchdol nad Odrou ve  vlastnictví městyse („cesta u  farmy“), a  to 
za jednorázovou úhradu ve výši 5.000 Kč dle schváleného ceníku; 
● schválila vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu na rekonstrukci veřejného 

osvětlení včetně zadávacích podmínek, kvalifikačních předpokladů a pravidel pro 
hodnocení nabídek, a stanovila seznam firem, kterým bude zaslána výzva k podání 
nabídky; 
● schválila uzavření smlouvy o  dílo na  výkon činností technického dozoru 

stavebníka při realizaci stavby: Zateplení bytového domu, Komenského 560 mezi 
Městysem Suchdol nad Odrou, jako objednatelem a  firmou ASA Expert a.s., 
Lešetínská 626/24, 719  00 Ostrava, IČO: 27791897, jako zhotovitelem, za  cenu 
17.300 Kč bez DPH/měsíční odměna za  výkon funkce TDI a 5.500,-Kč bez DPH 
za zpracování závěrečné zprávy; 
● souhlasila s  použitím části neinvestičního příspěvku na  činnost r. 2024 

k úhradě části nákladů na obědy dětí ze sociálně slabších rodin za období 1. pololetí 

Úřad městyse informuje
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r. 2024, které nebyly nárokovány ke krytí finančním darem WOMEN FOR WOMEN, 
o.p.s., a to ve výši 3.116,- Kč; 
● schválila rozpočtové opatření č. R29 – uvolnění části rezervy ve výši 80.000,- Kč 

na pořízení nového měřiče rychlosti na ulici Komenského k budově základní školy; 
● schválila rozpočtové opatření č. R30 – přijetí finančního příspěvku ze státního 

rozpočtu na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku, a to ve výši 
26.880,- Kč; 
● schválila rozpočtové opatření č. R31 – přijetí finančního příspěvku ze státního 

rozpočtu na zpracování lesního hospodářského plánu, a to ve výši 71.728,- Kč; 
● schválila rozpočtové opatření č.32 – použití rozpočtové rezervy rady ve výši 

50.000,-Kč na ostatní záležitosti kultury.

43. schůze rady městyse ze dne 11.9.2024 
Rada městyse Suchdol nad Odrou: 
● schválila prodloužení nájemních smluv od 1.10.2024 – 30.9.2025 u  nájemců, 

kteří řádně plní své povinnosti; 
● schválila přidělení bytu č. 1 o velikosti 3+1 v budově Sportovního areálu TJ 

Lokomotiva na adrese Sportovní 379, Suchdol nad Odrou na základě výběrového 
řízení č. 01/2024 na dobu určitou od 1.10.2024 do 30.9.2025; 
● schválila zveřejnění záměru výpůjčky pozemku části parc. č. 164/1 o výměře 

cca 1100 m2 a pozemku parc. č. 163/2 o výměře 205 m2 k.ú. Suchdol nad Odrou 
Historicko-vlastivědné společnosti Moravian za účelem realizace parku Moravských 
bratří 
● schválila zveřejnění adresného záměru pronájmu pozemku parc. č. 102 – 

zahrada o výměře 161 m2 v k.ú. Kletné za cenu 2,-Kč/m2; 
● schválila uzavření smlouvy o  dílo na  vyhotovení projektové dokumentace 

na  stavbu „Rekonstrukce bývalého zdravotního střediska čp. 471, ul. Sportovní“ 
mezi Městysem Suchdol nad Odrou, se sídlem Komenského 318, 742 01 Suchdol nad 
Odrou, IČ: 00298450, jako objednatelem a  Ing. Karlem Černochem, se  sídlem 
Suchdol nad Odrou, Malá strana 22, IČ: 69225125, jako zhotovitelem, za  cenu 
990.000,- Kč bez DPH dle předložené nabídky; 
● schválila přijetí dotace ve výši 63.000,- Kč na výdaje vzniklé s konáním voleb 

do krajského zastupitelstva ve dnech 20. a 21. 9.2024; 
● schválila uvolnění části rezervy rady ve výši 6.000,- Kč rozpočtovým opatřením 

č. R34 na poskytnutí jednorázových finančních darů občanům městyse (výpomoc 
při organizaci a zajištění Dne městyse); 
● schválila uzavření smlouvy o dílo na opravu dešťové kanalizace ul. Za Lávkou 

mezi Městysem Suchdol nad Odrou, se sídlem Komenského 318, 742 01 Suchdol nad 

Úřad městyse informuje
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Pouze pro občany připojené ke splaškové kanalizaci 
Městys Suchdol nad Odrou, Komenského 318, PSČ 742 01
Upozornění na hlášení stavu vodoměru 
Žádáme Vás tímto o nahlášení stavu vodoměru k 30. 09. 2024 z důvodu fakturace 

stočného za 3. čtvrtletí 2024.
Hlášení můžete provést těmito způsoby:  

– na  webových stránkách městyse (www.suchdol-nad-odrou.cz) pomocí vyplňo-
vacího formuláře „Stav vodoměru“,  
– telefonicky tel. číslo 556 770 109 (Poštová Jana), 
– osobně v pokladně městyse. 
Stav vodoměru nahlaste do 3. 10. 2024.

V případě nenahlášení stavu vodoměru v daném termínu Vám bude vyfaktu-
rována částka z předchozího čtvrtletí.

Jana Poštová

Odrou, IČ: 00298450, jako objednatelem a STAVO – Karel Černoch s.r.o. se  sídlem 
Suchdol nad Odrou, Malá strana 31 jako zhotovitelem za cenu 249 705,-Kč bez DPH; 
● schválila uzavření smlouvy o spolupráci mezi obcí Starý Jičín, IČO: 00296279 

a  městysem Suchdol nad Odrou, IČO: 00298450  spočívající v  zajištění činností 
muzea městyse Suchdol nad Odrou včetně terénního průzkumu na  pozemku 
na území obce Starý Jičín (objasnění letecké havárie).

Úřad městyse informuje

Informace ke sběrnému dvoru 
Sběrný dvůr – místo pro ukládání odpadů je v provozu cca rok a půl, a přesto 

ještě dolaďujeme nějaké provozní záležitosti, aby byl pro nás přínosem a zefektivnil 
odpadové hospodářství městyse. Věřte, že je provoz sběrného dvora velice 
nákladný. Od  začátku otevření až doposud uhradil městys za  provoz sběrného 
dvora 850  751,- Kč (tj. nájem kontejnerů, likvidace odpadů – velkoobjemový, 
stavební, nebezpečný odpad, železo a pneumatiky, plat obsluhy a ostatní materiál 
potřebný k provozu).

 Podařilo se nám znovu zajistit odběratele na pneumatiky. Od měsíce září jsme 
zavedli denní limit pro dovoz velkoobjemového odpadu, a  to dva vozíky za den 
na občana, jelikož se stávalo, že jeden občan dokázal dovézt během dne i pět vozíků.

 Upozorňuji, že sběrný dvůr slouží pouze občanům městyse a pokud někdo vozí 
odpad svým příbuzným a  kamarádům z  jiné obce, tak okrádá nejen městys, ale 
i poctivé občany městyse, protože s  rostoucími náklady budeme muset přistoupit 
na navýšení poplatku za odpady. 
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Volby do zastupitelstev krajů 20. a 21. 9. 2024  
Výsledky hlasování za územní celky  

Kraj: Moravskoslezský  
Okres: Nový Jičín  
Obec: Suchdol nad Odrou

Úřad městyse informuje
Opět zdůrazňuji, že sběrný dvůr neslouží k vyklizení nemovitosti, ale pouze 

k  odevzdání neupotřebených a  nefunkčních věcí z  běžného provozu 
domácnosti!!!

TŘIĎTE ODPAD, MÁ TO SMYSL!!!
Iva Hrabovská, místostarostka

Okrsek č. 1   Okrsek č. 2



 9

Ohlédnutí za kulturou 
Milí spoluobčané,
máme za sebou další úspěšné akce.
V měsíci květnu proběhla v centru městyse Suchdolská pouť.
V červnu jsme si mohli na našem náměstíčku zanotovat písničky Karla Gotta v 

podání Honzy Mlčocha.
V červenci a srpnu jsme mohli opět letní večery strávit sledováním večerního 

promítání „Prázdniny s broučkem a Bohemian Rhapsody“. V příštím roce se opět 
můžete těšit na letní kino a zapsat do kalendáře datum 18.7.2025 a 8.8.2025.

V srpnu proběhl v areálu Sokolák již 13. ročník Dnu Městyse, paní starostka s 
paní místostarostkou zahájily tento slunečný den předáním plaket dárcům krve. Po 
vystoupení mažoretek a cimbálovky Cérky, přišli na řadu kluci s parkourovým 
skákáním a workshopem, který měl hlavně u mladých teenegerů velký úspěch. 
Následovala multižánrová skupina Nedivoč, na louce u skautů probíhaly soutěže 
pro děti a sousedé ze Slovenska představili exotické papoušky ARAKOVO, kde si 
návštěvníci mohli pořídit fotečky s těmito exoty v přímém kontaktu. V průběhu 
celého dne slečny z krevního centra v Novém Jičíně měřily tlak, krevní skupiny a 
hladiny cukru. Tak velký zájem jsme my ani holky nečekaly. Zároveň se 
dobrovolníci ze základní školy a Pecky starali o naše nejmenší různými výtvory a 
deskovými hrami. Ve 20,00 vystoupila skupina Kabát revival, která se postarala o 
taneční pohyb našich návštěvníků a navodila skvělou náladu. Po vystoupení 
proběhl již tradiční ohňostroj a celý den zakončil diskotékou DJ Machy. O ozvučení 
všech kapel se staral, jako už několik let, pan Tonda Berger z Pustějova. Velký 
úspěch měl také letecký simulátor zapůjčený Českou pojišťovnou, kde stály fronty a 
na některé se ani nedostalo.  Celý den moderovala naše zastupitelka a dobrovolná 
hasička Lenka Tymráková, která byla skvělá a doufáme, že s ní můžeme počítat i do 
dalších ročníků. Moc bych chtěla poděkovat všem co pomáhali při organizaci a 
chodu celého dne. Jmenovitě Lucka, Iva, Hela, Alča, manželé Šimečkovi, Zbyňa s 
Bohdanem a samozřejmě zaměstnancům technických služeb za přichystání a také 
úklidu celého areálu. Díky počasí se tento den povedl a kladné ohlasy na sebe 
nenechaly dlouho čekat.

A na co se můžeme těšit poslední měsíce tohoto roku?
•  4. října setkání seniorů /viz. plakát níže/
• 15. října přednáška kybernetické bezpečnosti nejen pro seniory /viz. plakát/
• 1. listopadu divadlo Ventyl s představením „Panenka“ /viz. plakát níže/
• 17. listopadu koncert „díky že můžeme“ /viz. plakát níže/
• 30. listopadu rozsvícení vánočního stromečku s jarmarkem

Úřad městyse informuje
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Dále pak proběhne ještě akce Volyňských Čechů, konference Moravianu, turnaj v 
badmintonu, šipkách a ping-pongu, rukodělný festival……

Krásný zbytek roku Andrea Sehnalíková

Úřad městyse informuje
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Úřad městyse informuje



 13



 14



 15

 
Najmonová Emilie  
Kouřilová Naděžda  
Svoboda Bohuslav  
Kašpárková Jiřina 
Gross Štefan  
Bergerová Eva  
Trúchlá Mária  
Steinitzová Eliška  
Martinec Štefan 
Holeňová Miloslava  
Chorinová Ivanka 
Kačalová Drahomíra   
Jezerská  Věra 
Přecechtěl Josef 
Gavlas Václav 
Dorazil Antonín 
Mládenková Ludmila 
Ullrichová Ludmila 
Valíková Jarmila 
Odstrčilíková Dagmar 
 

 
 
 
 
 
  

Sbor pro občanské záležitosti v Suchdole nad Odrou srdečně gratuluje občanům, 
kteří v měsíci září oslavili své životní jubileum. Do dalších let přeje pevné zdraví 
a neutuchající radost ze života.

Společenská kronika

 
Himmerová Zdenka 
Kozák Pavel  
Vašíček Milan  
Doubková Libuše  
Šnejdrla Jaroslav  
Svobodová Ludmila  
Jašek Miroslav  
Hrabicová Vlasta 
Vančurová Marie  
Kukol Vítězslav   
Mikundová Jitka 
Březinová Ludmila  
Velechovský Jaromír 
Purmenská Drahomíra  
Opěla Zdeněk 
Chorina Miloslav 
Melichar Zdeněk 
Orságová Vlastimila 
Porubová Helena 
 

Dne 17. září 2024 jsme vzpomněli 11. smutné výročí úmrtí 

paní Vlasty Strouhalové, maminky, babičky a prababičky. 

Stále vzpomínají dcery Vlasta a Jindra s rodinami.
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Vítání občánků  
Vážení rodiče, komise Sboru pro občanské záležitosti městyse Suchdolu nad 

Odrou Vás zve se svými novorozenci na slavnost Vítání občánků, která se uskuteční 
dne 12.10. 2024 v obřadní síni městyse Suchdol nad Odrou. Hodinu Vám upřesníme 
v písemné pozvánce, přihlášky posílejte nejpozději do 03. 10. 2024 na Úřad městyse 
Suchdol nad Odrou, Komenského 318, do emailu kollerova@suchdol-nad-odrou.cz 
(přihláška umístěna rovněž na: www.suchdol-nad-odrou.cz) nebo osobně 
na matriku (p. Kollerová).

Iva Hrabovská, místostarostka

Společenská kronika
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Slavnostní zahájení školního roku 2024/2025  
Druhý zářijový den přivítal všechny naše žáky zpět do školních lavic. Obzvlášť 

výjimečný byl tento den pro naše nejmladší žáky – prvňáčky. Uvítací ceremoniál 
se uskutečnil v kulturním domě, kde se  sešli nejen noví žáci, ale i  jejich rodiče, 
učitelé a  vedení školy. Paní zástupkyně s  paní starostkou srdečně přivítaly 
všechny přítomné a popřály všem žákům úspěšný a spokojený školní rok.

Prvňáčci dostali na  uvítanou malý dárek a  každý z  nich byl slavnostně 
představen celé škole. Jejich nadšení a  nervozita byly hmatatelné, ale úsměvy 
na  tvářích rodičů a  podpora 
starších spolužáků pomohly 
zmírnit jejich prvotní obavy. 

Zahájení školního roku však 
nebylo pouze o  prvňáčcích – 
i  starší žáci se vrátili po prázd-
ninách plní energie a  nových 
zážitků. Společně s  učiteli si 
připomněli důležitost vzdělání 
a  týmové práce, které je budou 
provázet v  nadcházej ících 
měsících. 

Všichni si přejeme, aby byl 
tento školní rok plný úspěchů, 

Zprávy ze školy a školky
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přátelství a  nových poznatků. Dou-
fáme, že se  každý žák bude cítit 
ve  škole dobře, a  že společně zvlád-
neme všechny výzvy, které nás čekají. 
Těš íme se  na nový školní rok 
a přejeme všem hodně štěstí! 

Vedení ZŠ

Zprávy ze školy a školky



 19

Workshop pro žáky v Muzeu  
První školní dny strávili dobrovolníci 

z  osmého ročníku v  Muzeu moravských 
bratří. Na  již tradičním třídenním work-
shopu se  seznámili s  dějinami svého 
bydliště, základy archeologie, genealogie, 
restaurátorství a dalších řemesel, která jsou 
potřebná pro chod muzea. 
Žáci si mohli vše vyzkoušet prakticky 

a  přispět tak svou troškou do  budování 
našeho muzea, které stále probíhá. Tak 
například: zrestaurovali několik sbírkových 
předmětů včetně staré váhy decimálky, 
provedli údržbu replik historických včelínů 
v  zahradě muzea, postavili proutěnou 
konstrukci v  parku. Mimo to také zažili 
adrenalinový výstup na věž kostela nebo ještě adrenalinovější noc v muzeu. 

Jsme rádi, že děti se v dalším ročníku workshopu chtějí do muzea vrátit a  jak 
samy řekly, rády by se do muzea přišly něco dozvědět a pomoct i někdy o víkendu. 

Jde vidět, že dlouhodobá investice do mládeže v naší obci může nést své ovoce. 
Právě takové workshopy jsou jednou z cest, jak předejít tomu, že děti si nebudou 
vážit práce ostatních, tak jak se to občas bohužel děje i u nás v Suchdole.

Zájemce o  dějiny Suchdolu si dovolujeme pozvat na  již desátou mezinárodní 
konferenci 11.-13. října.

Za Moravian HVS Jáchym Pantálek

Spolky a zájmové aktivity
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Spolky a zájmové aktivity
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60.výročí založení suchdolské házené  
Oddíl házené TJ Lokomotiva Suchdol nad Odrou 

byl založen v r.1964. Zakladateli byli Dohnal Alois st., 
Dohnal Petr, Ing. Ježek Jaroslav, Kuchyňka Jiří a Ing. 
Ondračka Miroslav. První soutěžní zápasy se konaly 
na  škvárovém hřišti u  jičínského nádraží, od  roku 
1980 na asfaltovém hřišti na  stadionu, od  roku 1999 
na umělém povrchu tohoto hřiště a od roku 2023 v pustějovské kryté hale z důvodu 
nezpůsobilého povrchu našeho hřiště. 

V soutěžích jsme měli všechny mužské i ženské kategorie, od miniházené, mladší 
a  starší žáky a  žačky, dorostence a  dorostenky, muže a  ženy. Družstvo žen hrálo 
v  soutěžích 15  sezón a  svoji činnost ukončilo v  roce 2014. Družstvo mužů hrálo 
v  soutěžích 51  sezón, v  nichž se  vystřídalo několik generací hráčů. Družstvo 
ukončilo svoji činnost v roce 2023. Muži se účastnili 29. ročníků domácích turnajů a 
20. ročníků turnajů v Turnově a ženy 8. ročníků domácích turnajů. Celkem bylo za 
60 let registrováno v oddíle 489 členů. 

Od roku 2022 začala opět fungovat mládežnická házená pod vedením Ing. Ivy 
Žitníkové a Martina Jiskry, později Martina Večerka. Od sezóny 2023/2024 jsme již 
přihlásili do soutěže Moravskoslezského kraje 3 družstva. Sportovní činnost našeho 
oddílu je podporována TJ, obcí, sponzory z řad místních podnikatelů, rodiči našich 
hráčů a  hráček a  vlastní činností (brigády, diskotéky, plesy), která přináší oddílu 
finanční efekt. 

Z  jiných sportovních aktivit jsou to každoroční turnaje v  tenise (Baldyn Cup), 
stolním tenise, badmintonu a  zimní fotbálek (házenkáři vers. hasiči). 
Ze společenských akcí pravidelné ukončení sezóny házené na přehradě, posezení při 
vaječinádě nebo plackyádě. 

Mezi netradiční, až recesistické akce patří účast našich členů na  letní oslavě 
Vánoc na  stadionu spolu s  restaurací Na  hřišti, reprezentace naší obce (městyse) 
na  Hrách bez venkovských hranic, Halloween party v  DKT a  soutěž Drsňák 
v Barton City. 

Dočkají se  mladí házenkáři rekonstrukce našeho hřiště? Projektová 
dokumentace je hotova, čeká se na udělení dotačního titulu.

Kronikář oddílu házené 

Spolky a zájmové aktivity
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Klubíčko  
Ve čtvrtek 5.9.2024 se v areálu Sokolák konalo zábavné odpoledne s Klubíčkem. 

Akce byla určena pro malé děti, kde si mohly projít stezku s  různými úkoly. 
Například navlékání zvířátek na provázek, skákání po  kamenech, spojování mini 
puzzle zvířátek nebo prolézání tunelem. Po splnění úkolů si děti mohly samozřejmě 
vybrat odměnu. Jako doprovodný program byly nachystány další aktivity, např. 
kinetický písek, vodní perly, lovení rybiček a  další drobné činnosti. Zábavné 
odpoledne jsme zakončili společným opékáním špekáčků. Děkujeme všem 
za hojnou účast a podporu.

Pokud také máte malé děti a  chtěli byste poznat nové kamarády, tak Vás rádi 
uvidíme. Setkáváme se  každou středu od 9 do 11  hodin nebo dle dohody 
v prostorech Klubíčka ve škole. Více informací najdete na FB Klubíčko Suchdol nad 
Odrou. Těšíme se na Vás.

Jarka Řehořová

Spolky a zájmové aktivity
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Informace klubu seniorů Městyse Suchdol nad Odrou 
V úterý 3.9.2024 jsme se zúčastnili v počtu 24 seniorů – 6 čtyřčlenných družstev 

jubilejního 5. ročníku Bíloveckého seniorského víceboje, (v 7 netradičních disciplín). 
Akce, pořádané městem Bílovec za podpory a účasti hejtmana MSK, se zúčastnilo 99 
družstev seniorů z celého kraje (celkem 396 soutěžících). Víceboj probíhal od 10 do 
13 hodin s přestávkami na občerstvení, tj bramborové placky smažil starosta města 
Bílovec. Následoval vydatný oběd a poměrně zdlouhavé vyhodnocení. Naši senioři 
obsadili 2x  první místa v  těchto disciplínách: paní Marie Říčanová v  košíkové 
a Mirek Krachvíl v  hodu míčkem na  cíl. Vyhodnocení obdrželi diplomy a malé 
dárky.

Před samotnou soutěží jsme se 3x sešli na tréninku u naší šéfky, ale zjistili jsme, 
že to nestačí, a na příští klání se musíme lépe připravit. My jsme se ale hlavně drželi 
hesla zakladatele novodobých olympijských her Pierre de Coubertina, že není 
důležité zvítězit, ale zúčastnit se, což jsme splnili na 100 %.

Milá byla i návštěva naší starostky a místostarostky, které přivezly k oslavě láhev 
šampaňského. Bohužel jsme jako celek nevyhráli, a  tak si šampaňské vypijeme při 
závěrečném vyhodnocení u Nadi.

Soutěž měla i  drobné nedostatky. Největším, který veřejně zkritizovala naše 
seniorka Marie Škrabáková, byl naprostý chaos v rezervaci (spíše nerezervaci) míst 
pro jednotlivé soutěžící obce, takže jsme seděli na třech různých místech, což určitě 
nepřispělo k lepší komunikaci mezi námi.

Během dne bohužel panovalo velké horko, došly nápoje (hlavně pivo) a několik 
seniorek zkolabovalo. Vše ale nakonec dobře dopadlo a už se někteří těší na příští 
ročník soutěže.

Ing. Jaroslav Ježek

Spolky a zájmové aktivity
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Oslavy 40. ročníku Evropského Pony Expressu v Suchdolu 
nad Odrou – Kletné.  

Je 24.8.2024 a  již v 7  hodin ráno začala předávka 
pošty Pony Expressu od  slovenských jezdců Pony 
Expressu na Bumbálce v Beskydech, v 8 hodin pak byla 
přebrána pošta od polských jezdců v Kateřinkách. 

V  Suchdole nad Odrou probíhaly od  rána poslední 
přípravy oslav 40.  ročníku jízdy Evropského Pony 
Expressu s  hvězdicovým dojezdem jezdců v  Suchdole 
nad Odrou – Kletné. Přírodní areál u přehrady Kletné se Saloonem byl rozdělen na 
3  sekce. Na  louce byl připraven bohatý westernový program, parkoviště bylo 
vyhrazeno pro prodejní stánky a areál Malé skály se Saloonem byl připraven pro 
koncert Taxmenů a večerní zábavu. Westernový program na  louce s doprovodem 
moderátora a kapely OK Country byl přerušován dojezdem jednotlivých větví Pony 
Expressu a nakonec završen slavnostním dekorováním sheriffů jednotlivých států 
a  předáků jednotlivých větví. Zároveň bylo předáno nejvyšší ocenění Old Joe 
Stanislavovi Kutějovi a  Josefu Havrlantovi za 40  let v  Pony Expressu. Slovenský 
sheriff Rudolf Wass předal českému sheriffovi Jaroslavu Čermákovi dřevěnou mapu 
všech větví, která symbolizuje stálé spojení Českého a Slovenského Pony Expressu. 

Na parkovišti po celou dobu oslav probíhal prodej občerstvení a westernových 
věcí ve stáncích. V 18 hodin se návštěvníci přesunuli k velkému podiu Malé skály, 
kde proběhl dvouhodinový koncert známé skupiny Taxmeni za nadšeného aplausu 
diváků. Děkujeme skupině military, která připravila pod skálou pro Taxmeny 
atraktivní kulisu. 

Spolky a zájmové aktivity
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Závěr oslav vyvrcholil večerní zábavou se  skupinou Neprak, se  kterou 
se  návštěvníci bavili až do  pozdních hodin. Jako zajímavost uvádíme, že v  Post 
Office Pony Expressu bylo přebráno cca 300 dopisnic a odesláno do EU a mimo EU, 
dalších 1000 dopisnic bylo odestáno Českou poštou po  ČR. Děkujeme všem 
návštěvníkům, účinkujícím, sponzorům a pořadatelům za podporu a zvládnutí této 
náročné akce 40. oslav jízdy Evropského Pony Expressu v Suchdolu nad Odrou:

Ľudmila Tošovská

Spolky a zájmové aktivity
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Mistrovství světa masters v silniční cyklistice – Aalborg, 
Dánsko 

Po loňské veleúspěšné sezóně za mnou přišel Petr Zatloukal, že by si chtěl zkusit 
mezinárodní závody Grand Fondo a případně se kvalifikovat na mistrovství světa. 
Řekli jsme si OK, jdeme do  toho. Jelikož jediný závod na území ČR, ze kterého 

se  dá na  mistrovství světa kvalifikovat je Mistrovství ČR Masters a  na  začátku 
sezóny nebyla známá kvalifikační kritéria, tak Petr zvolil nejbližší závod v zahraničí, 
v němž se dala kvalifikace zajet, a  to závod v Rakousku pod názvem UCI Grand 
Fondo Neusiedler See Radmaraton. 

Kvalifikace se povedla hned na první pokus, když Petr v  tomto závodě skončil 
na 8. místě. Následně zajel ještě 2. místo na Grand Fondo Rafal Majka v Polsku, 
a nakonec se kvalifikoval i přes Mistrovství ČR Masters, kde obsadil rovněž 2. místo. 
Tudíž bylo o  účasti na  světovém šampionátu rozhodnuto. Ten se  letos konal 
v Aalborgu v Dánsku, takže pořádný kus cesty. 

Hned ze  startu musím poděkovat našim sponzorům, a  to společnosti Prosolar 
s.r.o., která nám zajistila půjčení dodávky, společnosti Kareta s.r.o., která uhradila 
ostatní náklady spojené s dopravou a společnosti Sýkora Spotswear s.r.o., která pro 
Petra ušila reprezentační kombinézu, na které byl znak našeho městyse a loga našich 
sponzorů, protože Petr reprezentoval nejen Českou republiku, ale i  náš oddíl 
a městys. 

Do  Aalborgu jsme se  vydali s  několikadenním předstihem, aby byl čas 
na aklimatizaci a prozkoumání tratě. V neděli 1.9. nastal den D. Petra čekal závod 
mistrovství světa. V Petrové kategorii bylo přihlášeno 295 závodníků, takže pořádný 
balík. Trať závodu měřila 151 km. Nástrahami této trati nebyla ani tak těžká a dlouhá 
stoupání, protože ty v Dánsku nejsou, ale právě počet závodníků na úzkých silnicích 
a  silný boční vítr, a hlavně dojezd městem z velkým množství silničních ostrůvků 
a  jiných nástrah. Petr bohužel startoval ze  zadních řad, ale ještě před výjezdem 
z města se mu podařilo dostat se na přední pozice, které si po zbytek závodů držel. 
Když jsem mu v  občerstvovací zóně na 90  km předával bidon, byl krásně 
zabudovaný na čele balíku. Závod doprovázelo velké množství pádů, bohužel jeden 
přišel i  v poslední zatáčce před cílovou rovinkou, kdy spadli závodníci na  čele 
balíku, což byla smůla pro Petra, protože se za nimi chystal na závěrečný spurt. 

Petr naštěstí tento incident ustál, ale musel zabrzdit a ztratil rychlost a spoustu 
pozic. Ale i  tak nakonec v  závodu skončil na krásném 20. místě z 295 závodníků 
z  celého světa. A  z českých závodníků v  kategorii dopadl suverénně nejlépe. 
V  závodě v  různých kategoriích bylo vidět i  spoustu bývalých profesionálních 
závodníků mezi nimiž vynikal Mario Cipollini, bývalí elitní profesionální mistr 
světa a vítěz 42 etap na Giro d´Italia. 

Spolky a zájmové aktivity
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Podrobnější report je k dispozici na našich stránkách www.cksuchdol.cz. Příští 
rok se  světový šampionát koná v Austrálii, takže uvidíme, jak to bude s  účastí 
zástupce našeho oddílu, ale Petr již má kvalifikaci nejspíše jistou. Závěrem ještě 
jednou poděkování sponzorům, kteří nám účast na světovém šampionátu umožnili 
a to: Prosolar s.r.o., Kareta s.r.o. a Sýkora Sportswear s.r.o.

Tomáš Dohnal

Spolky a zájmové aktivity
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Pomoc při úklidu po povodních v České Vsi  
V sobotu jsme vyrazili do České Vsi pomoci postiženým povodněmi ve složení 

Zdena Vaněk, Lukáš Rek, Ivan Soima, Josef Štefek a  Svaťa Orság. Na  Výzvu 
na  facebooku reagovalo opravdu hodně lidí, kterým tyto osudy nejsou lhostejné 
a začali na úřad městyse nosit potřebné věci. 

Všem, kteří byli ochotní něco přinést, moc děkujeme nejen my, ale hlavně 
obyvatelé této postižené vesnice. 

Chceme také poděkovat sponzorům: AGROSUMAK, Ambremetal, STAVO, 
Kados, holkám ze Sýpky za  řízky a sváču na cestu, holkám z Coopu, Mirce a paní 
Leskovjanové za napečení, a také Městysi Suchdol nad Odrou /ochotné Lucce, Helči 
a  Andreji-postarala se  o  pivní režim 10°Radegast, abychom sobě i  ostatním 
dobrovolníkům zpříjemnili těžké chvíle/. 

Ještě jednou děkujeme všem dárcům. 
Kluci ze Stava

Různé
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Různé
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Různé

Sběrné místo za Charitu Odry je Hranická 162/36, Odry v době po-pá 8-14 hod, 
bližší info na tel.: 733 308 562 a webu: https://odry.charita.cz/
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Pečovatelky z Charity Odry vnímají svou práci jako poslání  
 

Charita Odry působí již od konce 90. let a neustále pracuje na zlepšování kvality 
života občanů se  sníženou soběstačností, ať už z  důvodu věku, chronického 
onemocnění nebo zdravotního postižení. Za  významnou podporu děkuje 
Městskému úřadu v Odrách, Fulneku, Vítkově, Budišově nad Budišovkou a dalším 
okolním obcím. Klíčové poděkování patří také samotným pracovníkům Charity 
za jejich obětavou a neocenitelnou práci. Pečovatelská služba Charity Odry pomáhá 
lidem zůstat co nejdéle ve  svém domácím prostředí a  žít důstojně i ve  stáří či při 
zdravotních omezeních. Mezi poskytované služby patří zejména pomoc s hygienou, 
oblékáním, přípravou jídla a  pití, nákupy, praním, dopravou a  dalšími 
každodenními úkony. Služba je k dispozici v oblasti Oderska, Fulnecka, Vítkovska 
a Budišovska. 

Pečovatelky se  věnují klientům s maximální péčí a  empatií, přičemž cílem je 
podpořit jejich samostatnost a zajistit, aby i nadále mohli žít ve  svém přirozeném 
prostředí. Charita Odry tímto způsobem přispívá k důstojnému a kvalitnímu životu 
občanů v  jejich domovech. Důležitou součástí je také sociální poradenství, včetně 
pomoci s  vyřízením příspěvku na  péči. Poskytujeme informace o  možnostech 
využití dalších navazujících sociálních služeb, jako jsou domovy pro seniory, denní 
stacionáře či odlehčovací služby, a také o dostupnosti ošetřovatelských (zdravotních) 
služeb a kompenzačních pomůcek. S  těmito záležitostmi mohou klientům pomoci 
nejen pracovníci pečovatelské služby, ale i  pracovníci Charity Odry v  Občanské 
poradně, která je dalším důležitým zdrojem podpory. 

V  současné době intenzivně pracujeme na  řešení aktuální situace související 
s  výrazným nárůstem poptávky po  naší péči. Děkujeme za  vaši trpělivost 
a pochopení.

Za tým pečovatelské služby Mgr. Kateřina Pešlová

K zajištění pečovatelské služby se mohou uživatelé obracet na: 
 tel. č. 731 075 802 nebo na e-mail pecovatelska@odry.charita.cz. 

Různé
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Vyčistím koberce, sedačky, čalouněný nábytek, 
 
mokrým způsobem.  
 
Jiří Marek – 739 640 626

Různé
Nově mohou zájemci o pečovatelskou službu vyplnit online formulář, který je 

k dispozici na webových stránkách www.odry.charita.cz a poté bude co v nejkratší 
době kontaktován pracovnicemi pečovatelské služby.

Zájemci o pečovatelskou službu se mohou také obracet na: 
Vedoucí PS a sociální pracovnice  

Mgr. Kateřina Pešlová, tel: 605 467 813, e-mail: katerina.peslova@odry.charita.cz 
Koordinátorka PS 

 Patricie Glabová, tel: 731 075 802 email: patricie.glabova@odry.charita.cz
Po domluvě se  zájemce jej navštívíme v  domácnosti, kde se  provede sociální 

šetření a domluvíme se na rozsahu poskytované péče. 
Podrobné informace o pečovatelské službě jsou k dispozici na našich webových 

stránkách www.odry.charita.cz v sekci pečovatelská služba.

Informace praktické lékařky 
Vážení pacienti, ráda bych vás informovala o  každoroční možnosti očkování 

proti chřipce v ordinaci v Suchdole nad Odrou. Očkovat začínáme v průběhu měsíce 
října, ať protilátková odpověď vydrží co nejdéle. 

Chřipka je virus způsobující každoroční epidemii a  jednou z  prevencí je 
očkování, které je vhodné pro seniory, pacienty s  chronickým onemocněním 
(cukrovka, závažné choroby srdce a plic, poruchy imunitního systému, onemocnění 
ledvin a  jater), dále pro občany pohybující se v prostředí s větší koncentrací lidí – 
veřejná doprava, větší pracovní kolektivy. 

Více informací o vakcinaci a objednání u sestry Ruskové /tel 556 736 905/, nebo 
elektronicky přes virtuální sestru Emmy (www.sestraemmy.cz), kam prosím 
směřujte většinu požadavků do ordinace. 

Dále připomínáme možnost očkování proti černému kašli a nemoci COVID-19. 

MUDr. Šimíčková Žaneta
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Kontaktní informace
Web www.suchdolnadodrou.cz
Email el.podatelna@suchdol-nad-odrou.cz
Datová schránka fakba7w

Starostka Ing Lucie Boráková 556 770 102
borakova@suchdol-nad-odrou.cz 602 570 824

Místostarostka Iva Hrabovská 556 770 103
hrabovska@suchdol-nad-odrou.cz        605 307 695

Hospodářsko správní úsek Helena Richtáriková 556 770 101
Czech POINT richtarikova@suchdol-nad-odrou.cz

mestys@suchdol-nad-odrou.cz

Finanční odbor Zdenka Bergerová - vedoucí 556 770 108
bergerova@suchdol-nad-odrou.cz

Správa bytů a pokladna Jana Poštová 556 770 109
postova@suchdol-nad-odrou.cz

Hlavní účetní Jitka Jurkovičová 556 770 105
jurkovicova@suchdol-nad-odrou.cz

Matrika Bc. Kateřina Kollerová, DiS. 556 770 106
Czech POINT kollerova@suchdol-nad-odrou.cz

Stavební úřad neobsazeno                  556 770 107
 
Petr Bartošík, pověřený vedením SÚ 556 770 104
bartosik@suchdol-nad-odrou.cz

Klub kultury Andrea Sehnalíková 724 389 270
klub.kultury@suchdol-nad-odrou.cz

Technické služby David Sehnalík
dilny@suchdol-nad-odrou.cz

Penzion Poodří Alena Ondračková 731 467 643
penzion.poodri@suchdol-nad-odrou.cz

Čistírna odpadních vod Jaromír Šrámek 702 020 302
cov@suchdol-nad-odrou.cz

Sběrný dvůr Ivan Brynecký 602 126 519
pouze v provozní době

Dům s pečovatelskou službou Libuše Pazderová 733 335 331
Muzeum Kamila Böhmová 605 113 310

     muzeum@suchdol-nad-odrou.cz 724 389 269
Knihovna Věra Dorazilová

knihovna@suchdol-nad-odrou.cz
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Informace o provozu úřadu městyse, 
místa pro sběr odpadů, DKT, knihovny a muzeí

Úřední hodiny úřadu městyse 
pondělí, středa 08:00 – 11:30 12:30 – 17:00  
úterý, čtvrtek 08:00 – 11:30 12:30 – 14:00 po předchozí dohodě  
pátek pro veřejnost uzavřeno 

Úřední hodiny stavebního úřadu
středa 08:00 – 11:30 12:30 – 17:00 (pondělí - pracoviště Kunín) 
úterý, čtvrtek 08:00 – 11:30 12:30 – 14:00 po předchozí dohodě  
pátek pro veřejnost uzavřeno  
Jednání v úterý a čtvrtek je po předchozí dohodě, pracovníci nemusí být přítomní 
z důvodu plnění úkolů mimo budovu.

Provozní doba sběrného dvoru 
středa 15:00 – 18:00 (otevřeno pouze v letním období, tj. od 1.4. do 30.9.)  
sobota 08:00 – 11:00 (otevřeno celoročně)  

Provozní doba DKT 
čtvrtek 15:00 – 18:00  

Výpůjční doba knihovny 
pondělí, čtvrtek 14:00 – 18:00

Návštěvní hodiny muzeí 
Muzeum Moravských bratří:     Muzeum městyse:

úterý 09:00 – 15:00 čtvrtek 09:00 – 15:00 
pátek 09:00 – 15:00 lichá sobota 09.00 – 12.00
lichá sobota 09.00 – 12.00   
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